
詹姆斯-麦克纳特(James MacNutt)-加拿大顾问

~王室法律顾问（皇家律师），资深律师（退休）

詹姆斯-麦克纳特毕业于加拿大久负盛名的戴尔豪斯大学和渥太华大学，获

得文学学士、法学学士和立法学研究生证书。1969 年获得加拿大律师资格，至

2024 年退休，已经作为执业律师执业逾 55 年，曾历任爱德华王子岛省总督法

务秘书，司法厅法律编纂办公室主任，加拿大律师协会爱德华王子岛分会秘书长

等职。

同时，詹姆斯-麦克纳特也是多部畅销书的作者，其撰写的小说、历史史实

和传奇故事书籍在北美广受欢迎，曾数次被纳入纽约知名出版社畅销书目录。

以下是詹姆斯-麦克纳特的部分畅销著作。詹姆斯-麦克纳特在北美法律、

投资、家族信托、纠纷争议解决等方面具有非常丰富的经验，可谓加拿大投资商

贸的百科全书和信息宝库。

ames MacNutt, Canadian Business Advisor, King ’s Counsel, Senior

Attorney-at-law (Ret.).

James MacNutt graduated from prestigious Dalhousie University and

University of Ottawa with a bachelor’s degree of Art and Law as well as a

Certificate of Legislative Drafting respectively. He was called to the bar in

1969 and has been practicing law in Canada for 55 years until his

retirement in 2024. He worked as the Private Secretary to the Lieutenant

Governor of Prince Edward Island, Provincial Civil Servant of the

Department of Justice and Secretary of PEI Branch of the Canadian Bar

Association.

James MacNutt is also a productive author of a number of best-

selling novels, historical and legendary stories, which is widely welcomed

in North America. His books are frequently listed on the bestsellers in

renowned publisher in New York.




